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              P r o t o k ó ł  Nr   42  / 2017 

     z sesji  Rady Miejskiej  w  Sławnie  odbytej  w dniu  31.08.2017r. - pod  

przewodnictwem     –   Jarosława  Starka    Wiceprzewodniczącego  Rady       

 

       Sesję rozpoczęto  o  godz. 9 
00  

 zakończono  o godz. 9
 20   

 

 Sesja  odbywała  się   w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 Na  stan   15 radnych   -   udział  w sesji  wzięło  12  radnych. 

   Nieobecni:   -  Mirosław  Grzegorczyk      

                        -  Dominik   Margielewski         

  -   Edyta   Szczygielska       

           

               

       Ponadto w  sesji  udział wzięli :    

      ----------------------------------------  

 

Burmistrz,  z-ca  Skarbnika  Miasta , Prezesi Spółek  Miejskich  w Sławnie, Prezes 

Spółdzielni Mieszkaniowej  „Wybrzeże”  w  Sławnie,  dyrektorzy  i  kierownicy  

jednostek  organizacyjnych   w  tym   szkół  i  przedszkoli oraz  Miejskiej  Biblioteki 

Publicznej,   pracownicy  UM  oraz  przedstawiciele  prasy.   

                   /   listy  obecności  w  załączeniu  / 

   Na podstawie  listy  obecności  Przewodnicząca   stwierdziła, że  na  sali  

obecnych jest  12 radnych  -   co stanowi  quorum  do  podejmowania  

prawomocnych  uchwał. 

 

        

Porządek obrad: 

   

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

3. Interpelacje  radnych. 

4. Wolna Trybuna. 

5.  Informacja  Dyrektorów  szkół  miejskich  w Sławnie  o  przygotowaniu    placówek  

oświatowych  do  nowego  roku  szkolnego   2017 / 2018.         

     

 

 

mailto:rada@slawno.pl
http://www.slawno.pl/
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         6. Podjęcie  uchwał  w sprawie  :      

     a/ zmiany uchwały  Nr   XXXIX/216/2017  Rady  Miejskiej w Sławnie z dnia                         

     7 czerwca 2017 r. w sprawie  przyjęcia  Miejskiej Strategii Rozwiązywania    

  Problemów Społecznych na lata 2017 - 2023, 

      b/  regulaminu  korzystania  z terenu  Plażowiska  Miejskiego  zlokalizowanego  

           w Sławnie   przy  ul. Kąpielowej,     

      c/ zmiany  nazwy  ulicy  na  terenie   Miasta Sławno/ dot. ulicy Mariana Buczka  /    

      d/ zmiany   nazwy  ulicy  na  terenie  Miasta Sławno/ dot. ulicy Leona Kruczkowskiego / 

      e/  zmiany  budżetu  Miasta  Sławno  na  2017  rok,      

      f/ zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej   Miasta  Sławno  na  lata  2017  

        – 2030.  

   7.Odpowiedzi na  interpelacje radnych. 

   8.Wnioski  i zapytania  radnych.   

 

    Ad. 1     

   -------- 

                  Rada   jednogłośnie   przyjęła  dzisiejszy  porządek  obrad.     

     

        Ad. 2                                      

        -------               

         Do  zapisu   protokołu  z  poprzedniej   sesji   uwag  nie  zgłoszono.      

Jednogłośnie    przyjęto    w  wersji  przedłożonej. 

                                    

        Ad.3 

        -------                            

                                                       Interpelacje  radnych   

 

              1.Radna   Maria  Poprawska  zaproponowała,  aby  w   budżecie  miasta  na  

przyszły  rok  uwzględnić  założenie   windy  w  tut.  Urzędzie.  Powiedziała, że  coraz 

więcej  osób   żali  się, że  ciężko im  na  piętro  wejść,  a   w   przyszłym   roku  są  

wybory. Od  ponad  100 – lat  jest  zrobiony   szyb  na windę,  to  już chyba  czas, żeby  

ją założyć.              

                

      Ad.4 

    ------               

      W  ramach  „ Wolnej Trybuny ”    głos   zabrał  p. Kazimierz  Olejniczak   Prezes 

Spółdzielni  Mieszkaniowej  „ Wybrzeże”  w  Sławnie,  który  odniósł  się  do  

kończących  się  wakacji  i   zorganizowanych    półkolonii  dla dzieci przez   Miejską  

Bibliotekę  Publiczną  w Sławnie. Pogratulował  Pani  Dyrektor  i   Panu  

Burmistrzowi  bardzo  dobrego  pomysłu,  że    opieka   nad  dziećmi  w  formie   

półkolonii   wróciła  do nas   z  przeszłości  i   umożliwiła   spędzanie   czasu   dla 

dzieci  wczesno  szkolnych, których  rodzice  pracują.  Następnie  zaapelował,  aby                      

w przyszłym  roku  zorganizować  już  pełne  półkolonie  w terminie  1  miesiąca  dla  

chętnych dzieci  do  korzystania  z tego,  ponieważ  w tym roku  ten  pomysł  ze   
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strony  dzieci  i ich   pracujących  rodziców  spotkał  się  z  bardzo  dużym  

zainteresowaniem.                           

                 

     Ad. 5 

     ------- 

         Do  informacji    Dyrektorów  szkół  miejskich  w  Sławnie  o  przygotowaniu    

placówek  oświatowych   do  nowego  roku  szkolnego   2017 / 2018    przedłożonych  

w  formie   pisemnej    uwag   ani  zapytań  nie  zgłoszono.  Będą  one  stanowić  

załącznik  do   protokołu  z  dzisiejszej  sesji.           

                       

    Ad. 6 

        -------  

   Przedłożone  projekty  uchwał  były  szczegółowo przeanalizowane na  

posiedzeniach  komisji  stałych  Rady, na  których   uczestniczył p. Burmistrz  oraz  

pracownicy  Urzędu  w  celu    udzielania  wyjaśnień   i  odpowiedzi  na  zadawane  pytania  

radnych.  Powyższe   projekty  zostały  zaopiniowane  pozytywnie.   
                                                  

  Ad. 6a 

  ---------                

    Rada  jednogłośnie   podjęła   Uchwałę  Nr  XLII /230 /2017  w  sprawie   zmiany 

uchwały  Nr   XXXIX/216/2017  Rady  Miejskiej w  Sławnie  z  dnia   7 czerwca 2017 r. 

w sprawie  przyjęcia  Miejskiej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  na  

lata  2017 – 2023. 

                                         /  uchwała  w załączeniu   /        

      Ad. 6b  

      --------    
   

   Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XLII /231 / 2017  w  sprawie  regulaminu  

korzystania  z  terenu    Plażowiska  Miejskiego  zlokalizowanego  w  Sławnie   przy  ul. 

Kąpielowej.    

Par.5  : „ Uchwała  wchodzi  w życie  po  upływie 14 dni od  dnia ogłoszenia                       

w   Dzienniku  Urzędowym  Województwa  Zachodniopomorskiego,  z  mocą  

obowiązującą  od dnia  01 września  2017 r.”    

                                        /  uchwała w załączeniu /  

   

   Ad.6c  

       --------        

      Rada   10  głosami „za”  1 „  przeciwnym”  i  1 „ wstrzymującym”    podjęła  

Uchwałę   Nr   XLII  232 / 2017   w  sprawie    zmiany  nazwy  ulicy  na  terenie   Miasta 

Sławno.  Zmiana  nazwy   dotyczy  ulicy „Mariana  Buczka”  na  nazwę  „  Dębowa ”  -     

która   na wczorajszym  wspólnym   posiedzeniu  Komisji   w  wyniku  głosowania  

większością  głosów  została  zaopiniowana  pozytywnie.                    

  /  uchwała w załączeniu / 
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    Ad. 6d 

    ---------       

 W  wyniku  głosowania   -   Rada  10  głosami „za”  i  2 „  wstrzymującymi ”     

podjęła  Uchwałę   Nr  XLII /233 / 2017   w  sprawie  zmiany  nazwy  ulicy  na  terenie   

Miasta  Sławno.  Zmiana   nazwy   dotyczy  ulicy  „ Leona  Kruczkowskiego ”  na  nazwę  

„   Stanisława  Lema  ” 

Na wspólnym  posiedzeniu  Komisji  Rady  Miejskiej  projekt tej  uchwały  został  

zaopiniowany   pozytywnie.            

    /  uchwała w załączeniu /    

     Ad. 6e     

 --------- 

    Jednogłośnie  podjęto  Uchwałę  Nr  XLII / 234 / 2017   w  sprawie  zmiany    

budżetu  Miasta   Sławno  na  2017  rok.     

           

             /  uchwała w załączeniu /     

     Ad. 6f    

 --------- 

 

      Rada   jednogłośnie    podjęła   Uchwałę  Nr   XLII / 235 / 2017   w  sprawie  

zmiany  wieloletniej  prognozy   finansowej   Miasta  Sławno  na  lata  2017   – 2030.    

 

            /  uchwała w załączeniu /     

      Ad. 7 

       ------- 

      Burmistrz  Krzysztof  Frankenstein  -  odnosząc  się  do   zabranego  głosu                        

w   ramach  „ Wolnej  Trybuny  ”  powiedział, że   takie   formy   zajęć   dla  dzieci            

w  okresie  wakacji  toczą się  już   od  kilku  lat  i  są  prowadzone  przez  SDK. W tym  

roku  wyjątkowo ze  względu  na  trwający  tam  remont   -  takie  zajęcia   są  

prowadzone  przez  Bibliotekę  i  na pewno  będą  też  kontynuowane  w  kolejnych  

latach.          

    Następnie  podziękował   radnej   Marii    Poprawskiej  za  zgłoszony  wniosek                       

i   powiedział,   że    temat  ten  będzie   dyskutowany  przy  konstruowaniu   budżetu    

na  rok  następny.  Potrzeb  na  pewno   jest  dużo,  a   jakie   będą  pieniądze   i    jakie   

priorytety   zostaną  ustalone  -  zobaczymy.   

   

   Ad.8 

  -------- 

                                     Wnioski  i   zapytania  radnych                                                                         

 

   Radna  Maria  Poprawska   w  imieniu   Komitetu  Obchodów  700  -  lecia    Sławna  

zaprosiła  wszystkich  radnych    do  udziału   w  sadzeniu  drzew  w parku  700  - lecia, 

który  jest  usytuowany   przy  ul. Działkowej.   
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Ta  czynność   odbędzie się  w dniu   8  września  br.  od  godz.  9
30   

  i   należy  zabrać  

ze sobą  szpadel  oraz   zgłosić  się  do   Nadleśniczego, który  będzie  koordynował  

całością  prac  w tym  nowo  powstałym  parku.       

            

 

    W związku  z  wyczerpaniem  porządku  sesji    Wiceprzewodniczący   zamknął   

obrady.   

     

    Wiceprzewodniczący Rady 

  /  -  /   Jarosław  Stark 

 

  Protokołowała :   

      Teresa   Ożóg                                                      

 


